
Rada školy pri Základnej škole s vyučovacím jazykom maďarským - Alapiskola, 

Československej armády 15, 045 01 Moldava nad Bodvou - Szepsi 

Email školy: zsvjmmoldava@gmail.com, Telefón: +421 55 460 2284 

_______________________________________________________________________ 

Výročná správa činnosti Rady školy pri Základnej škole s VJM - 

Alapiskola v Moldave nad Bodvou za kalendárny rok 2021 

 

Zloženie Rady školy  

Mgr. Oto Horváth  Predseda RŠ  

Zástupca pedagogických zamestnancov   

Mgr. Elena Fialková Zástupca pedagogických zamestnancov  

Tímea Drága  Zástupca nepedagogických zamestnancov  

Ing. Július Grulyo  Zástupca zriaďovateľa  

Mgr. Martin Tökészky Zástupca zriaďovateľa 

Bc. Ľudovít Matta Zástupca zriaďovateľa 

Ing. Katarína Gacsayová  Zástupca zriaďovateľa 

Lýdia Baščúrová Zástupca rodičov  

Mária Samková Zástupca rodičov  

Adriana Kanalošová Zástupca rodičov  

Zlatica Horváthová Zástupca rodičov  

 

 

Prehľad činností vykonávaných radou školy  

 

Rada školy v roku 2021 zasadala dvakrát, na zasadnutiach boli prerokované témy podľa 

vopred pripraveného programu.  

 

 

 



Prvé zasadnutie rady školy sa uskutočnilo dňa 20.1.2021 

Dňa 20.01.2021 boli členovia Rady školy elektronicky oboznámení s návrhom na počty 

prijímaných žiakov a na počty tried v školskom roku 2021/2022. 

Na základe mailovej komunikácie členovia rady školy väčšinou hlasov vyjadrili súhlasné 

stanovisko s návrhom vedenia školy.  

 

Rada školy zobrala na vedomie: 

 predpokladaný počet prijímaných žiakov, počty tried, celkový počet žiakov pre 

školský rok 2021/2022  

 

Druhé zasadnutie rady školy sa uskutočnilo dňa 30.9.2021 

Program zasadnutia:  

 Otvorenie  

 Správa o výchovno-vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch a podmienkach školy             

v školskom roku 2020/2021  

 Školský vzdelávací program na školský rok 2021/2022 

 Informácie o pedagogicko-organizačnom a materiálno-technickom zabezpečení školy 

na šk. rok 2021/2022, oboznámenie rady školy s personálnym obsadením a stavom 

žiakov, plánom práce základnej školy a školským poriadkom  

 Správa o výsledkoch hospodárenia školy za rok 2020 

 Informácie o krúžkovej činnosti  

 Informácie o prebiehajúcich aktivitách a projektoch školy  

 Rôzne 

 Záver                                                                                                                                                                                                                                             

 

Zasadnutie rady školy otvoril Mgr. Oto Horváth - predseda rady školy. Privítal prítomných 

členov a riaditeľku Mgr. Andreu Sirgely. Pri zahájení boli prítomní 7 členovia rady školy. 

Rada školy bola uznášaniaschopná. Predseda oboznámil prítomných s programom rokovania. 

Návrh programu bol jednohlasne schválený.  

Rada školy odporúčala na schválenie správu o výchovno-vzdelávacej činnosti v školskom 

roku 2020/2021. Rada školy zobrala na vedomie:  

 správu o výchovno-vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch a podmienkach v školskom 

roku 2020/2021 

 školský vzdelávací program na školský rok 2021/2022 

 informáciu o pedagogicko-organizačnom a materiálno-technickom zabezpečení školy 

na šk. rok 2021/2022, oboznámenie rady školy s personálnym obsadením a stavom 

žiakov, plánom práce základnej školy a školským poriadkom  

 správu o výsledkoch hospodárenia školy za rok 2020 



 informáciu o krúžkovej činnosti  

 informácie o prebiehajúcich aktivitách a projektoch školy  

 skrátené prestávky - prestávky medzi vyučujúcimi hodinami sa skrátia z 10 minút na 5 

minútové. Veľká prestávka nasleduje po druhej vyučovacej hodine a trvá 15 minút. Po 

šiestej hodine nasleduje 30 minútová prestávka.  

 

Na podnet vedenia školy sa prediskutovalo problémové správanie sa žiakov počas 

vyučovacích hodín a prestávok. Jedná sa predovšetkým o nerešpektovanie pokynov učiteľa, 

neprimerané správanie sa voči učiteľom, stále prítomný hluk počas prestávok. Nevhodné         

a neprimerané správanie sa voči vyučujúcim a vedeniu školy sa prejavuje nielen zo 

strany žiakov ale aj zo strany zákonných zástupcov niektorých žiakov. Konfliktné situácie 

s rodičmi sa vyskytujú čoraz častejšie a v niektorých prípadoch prechádzajú do vyhrážok voči 

pedagogickým zamestnancom. Uvedené sociálno-patologické javy už dlhodobo pretrvávajú 

a vyskytujú sa čoraz častejšie. Potreba nevyhnutného riešenia tejto alarmujúcej situácie je 

neodkladnou a naliehavou skutočnosťou.  

Záverom zasadnutia členovia školskej rady spolu s vedením školy sa rozhodli 

informovať a zároveň sa obrátiť na zriaďovateľa mesta a písomnou formou požiadať o pomoc 

pri riešení problémovej situácie.    

 

 

 

V Moldave nad Bodvou, dňa 22.3.2022                                           Mgr. Oto Horváth  

                                                                                                          Predseda rady školy  

 


